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Hei Anne Gine
 
Pakkane pï¿½ ferjeanboda vart i vinter vedtatt, og ferjeanboda er no komen ut. For Tysnes sin del er det ikkje lagt
opp auke av ruteproduksjon, eller auke av kapasitet pï¿½ nokon av ferjestrekka vï¿½re. Det er i staden satsa pï¿½
klima, og pï¿½ utslepp. Dette har eg forstï¿½ing for. Og eg har forstï¿½ing for at dette er nï¿½dvendig for ï¿½
mï¿½te krava til utslepp, som fylkeskommune bï¿½r oppfylla. Dette fï¿½rer likevel til problem for oss i Tysnes
kommune, og sesongen for auke i trafikken pï¿½ sambanda vï¿½re er starta. Eg vil i denne samanhengen be om eit
mï¿½te med deg angï¿½ande fylkeskommunen sine planar for sambanda Vï¿½ge – Halhjem, og Hodnanes – Huglo –
Jektevik. Eg ser pï¿½ dette som naudsynt for ï¿½ belysa problema kommunen har pï¿½ disse sambanda. 

I mï¿½te vil eg fï¿½ belyst vï¿½re problem, og fï¿½ drï¿½fta kva fylkeskommunen potensielt kan bidra med for ï¿½
hjelpa.
 
Vonar pï¿½ positivt svar!
 
Med venleg helsing 
Kï¿½re Martin Kleppe 
ordfï¿½rar

Tysnes kommune                  
Tlf. 53 43 70 13
Mob. 472 38 850 
______________________________________ 
Eg gjer merksam pï¿½ at dette ikkje er ei privat e‐postadresse;
det gï¿½r kopi av e‐post til sekretariatet for ev. journalfï¿½ring
i kommunen sitt sak‐ og arkivsystem.

 


